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Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 155 24.10.2019

Mötets laglighet och beslutförhet

NLIN § 155

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden konstaterar mötet lagligt
sammankallat och beslutfört.

Beslut: Näringslivs- och infrastrukturnämnden konstaterade mötet lagligt
sammankallat och beslutfört.

 ---
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Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 156 24.10.2019

Protokolljusterare

NLIN § 156

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden väljer ledamöterna Satu
Hämäläinen och Marina Bruce till protokolljusterare.

Protokolljustering 29.10.2019 elektroniskt.

Beslut: Näringslivs- och infrastrukturnämnden valde ledamöterna Satu
Hämäläinen och Marina Bruce till protokolljusterare. 

Protokolljustering 29.10.2019 elektroniskt.

 ---
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Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 157 24.10.2019

Godkännande av föredragningslistan

NLIN § 157

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden godkänner ärendelistan
som utdelats med möteskallelsen som föredragningslista för mötet.

 Behandling: Det föreslås att ärendena 4, 5 och 6 remitteras till ny beredning i
och med att de är oavgjorda.

Beslut: Näringslivs- och infrastrukturnämnden godkände ärendelistan som
utdelats med möteskallelsen som föredragningslista för mötet med
den ändring att ärendena 4, 5 och 6 remitteras till ny beredning.

 ---



LOVISA STAD PROTOKOLL 12/2019 326

Protokolljust.

Stadsfullmäktige § 78 12.06.2019
Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 158 24.10.2019

Att genomföra Östra strandbanan genom att delta i projektet, fullmäktigemotion

468/02.02.00/2019

FM § 78
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Kari Hagfors) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Att genomföra Östra strandbanan genom att delta i projektet

 Före riksdagsvalet betonade alla riksdagskandidater från Lovisa att
Östra strandbanan borde antecknas i regeringsprogrammet.  Målet
är bra och som ett resultat av de nyligen förda
regeringsförhandlingarna har det antecknats i
regeringsprogrammet att man tillsammans med staten,
kommunerna och eventuella andra nyttohavare strävar efter att se
till finansieringen och fortskridningen av stora banprojekt från
avtal till genomförande.

 För Lovisa är Östra strandbanan viktig på lång sikt när det gäller
både personaltrafik och särskilt arbetstrafik. Banan skulle
möjliggöra att det nu sjunkande invånarantalet skulle stiga.

 Därför föreslår vi undertecknade att

Lovisa stad beslutar för sin del delta i genomförandet av
banprojektet och visa exempel genom att reservera både i
budgeten för intäktsåret för bostadsmässan 2023 och i
budgeten för 2024 ett anslag på en (1) miljon euro för att
finansiera och åstadkomma strandbanan.

 Bilaga nr 15.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---

NLIN § 158

Beredning: stadsarkitekt Maaria Mäntysaari, tfn 0440 555 403
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Stadsarkitekten har berett och stadsstyrelsen har gett utlåtanden
om landskapsplaner. I utlåtandena har man betonat prioriteten av
östra strandbanan och behovet av att reda ut och genomföra
banprojektet. Stadsarkitekten deltar som medlem i
sakkunnigarbetsgruppen i det aktuella utredningsarbetet för östra
strandbanan. De följande mötena i anknytning till arbetet är
11.10.2019 om bedömningen av aktualiteten för bansträckan
Borgå–Kotka och 18.10.2019 om bankorridorerna
Fredrikshamn–Luumäki och Fredrikshamn–Vaalimaa samt
resultaten för bedömningen av aktualiteten för Borgå–Kotka.

Bilaga 106 Motion

Föredragning: direktören för centralen för näringsliv och
infrastruktur Joakim Holmström

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden godkänner svaret för sin
egen del och föreslår för stadsstyrelsen och vidare för
stadsfullmäktige att godkänna svaret och konstatera att motionen
är slutbehandlad.

Beslut: Ärendet remitteras till ny beredning, eftersom det är oavgjort.

 ---
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Stadsfullmäktige § 34 20.03.2019
Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 159 24.10.2019

Till Svenäsvägen i Valkom en lättrafikled som leder förbi bullervall, fullmäktigemotion

246/08.00.00/2019

FM § 34
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Kari Hagfors) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Till Svenäsvägen i Valkom en lättrafikled som leder förbi
bullervall

 I december 2018 skars Svenäsvägen av vid Valkom hamn av en
bullervall, som hindrar all trafik på vägen. Genomfart är alltså inte
längre möjlig. Svenäsvägen användes dock bland annat som en
livlig friluftsled. Svenäsvägen var också den enda trygga
lättrafikleden mellan Lovisa och Valkom. På området gäller
detaljplanen för den så kallade triangeln i Valkom, i vilken man
märkt ut lättrafikled som ändå inte byggts. Planen har inte heller
till övriga delar genomförts. Det finns inga planer för
genomförandet av de lättrafikled som beskrivs i planen. Efter det
att Lahden Lämpövoima Oy:s koltransporter och
lagringsverksamhet upphörde är det TV-område som anvisats på
stadens område i triangeln i Valkom obehövlig. Således finns det
tills vidare inget behov för hamnen att breda ut sig över
Svenäsvägen.

 På basis av allt det ovan nämnda föreslår vi undertecknade att

en lättrafikled som leder förbi bullervallen byggs på
Svenäsvägen. Genom leden både främjar man den lätta
trafiken och förbättrar avsevärt trafiksäkerheten mellan
Valkom och centrum.

 Bilaga nr 11.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---

NLIN § 159

Beredning: stadsarkitekt Maaria Mäntysaari, tfn 0440 555 403
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Färdförbindelserna för lättrafik mellan Valkom och Lovisa
centrum har undersökts och de behandlas i delgeneralplaneringen
av Valkom och dess närliggande områden. Fastighetsbolaget för
Lovisa hamn har föreslagit att man inleder en detaljplaneändring
och första detaljplan för de områden som gränsar mot hamnen,
varav en del (det så kallade tidigare frilagret) omfattas av den
redan tidigare aktualiserade detaljplaneändringen.

Bilaga 107 Motion

Föredragning: direktören för centralen för näringsliv och
infrastruktur Joakim Holmström

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden godkänner svaret för sin
egen del och föreslår för stadsstyrelsen och vidare för
stadsfullmäktige att godkänna svaret och konstatera att motionen
är slutbehandlad.

Beslut: Ärendet remitteras till ny beredning, eftersom det är oavgjort.

 ---
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Stadsfullmäktige § 127 17.10.2018
Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 160 24.10.2019

Att utveckla Forsby med hjälp av geografiskt informationssystem och att marknadsföra
området som ett livskraftigt område, fullmäktigemotion

812/10.01.02/2018

FM § 127
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Kirsi Nurkkala) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Att utveckla Forsby med hjälp av geografiskt
informationssystem och att marknadsföra området som ett
livskraftigt område

 Forsby är en växande tätort och det är viktigt att utveckla den på
ett helhetsbetonat sätt. Som bäst är där under byggande en ny
skolbyggnad i stock för finsk- och svenskspråkiga skolor
(årskurserna 1–6). Även gång- och cykelvägar håller på att byggas.

 Lovisa stad ska 2019 med hjälp av geografiskt informationssystem
kartlägga hur områdets invånare, företagare och aktörer inom
tredje sektorn ser på utvecklingen av området.

Marknadsföringen av Forsby som ett livskraftigt område ska
påbörjas utan dröjsmål. Lovisa behöver nya invånare. I
Forsby finns förutsättningar för potentiell tillväxt som följd av
den nya skolbyggnaden och de goda trafikförbindelserna.

 Bilaga nr 21.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---

NLIN § 160

Beredning: stadsarkitekt Maaria Mäntysaari, tfn 0440 555 403

Beredningen är inledd och projektet genomförs mot slutet av
2019. Stadsplaneringsavdelningen håller på att utarbeta en
GIS-enkät angående Forsby. Enkäten utförs mot slutet av 2019.

Bilaga 108 Motion
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Föredragning: direktören för centralen för näringsliv och
infrastruktur Joakim Holmström

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden godkänner svaret för sin
egen del och föreslår för stadsstyrelsen och vidare för
stadsfullmäktige att godkänna svaret och konstatera att motionen
är slutbehandlad.

Beslut: Ärendet remitteras till ny beredning, eftersom det är oavgjort.

 ---
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Stadsfullmäktige § 58 16.05.2018
Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 161 24.10.2019

Att i detaljplanen för centrum inkludera en byggnad för bibliotek och konsertsal,
fullmäktigemotion

400/10.02.03/2018

FM § 58
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

(första undertecknare Saara Lång) före sammanträdet uttryckt
önskemål om att få inlämna en så lydande motion:

Att i detaljplanen för centrum inkludera en byggnad för
bibliotek och konsertsal

 Visionen i stadsstrategin är att Lovisa ska vara Finlands bästa
småstad. Ett av stadens fem strategiska mål är att främja välfärd,
trivsel och ett mångsidigt utbud av kultur och fritidsverksamhet
genom att betona gemenskapen. 

 Den lilla staden lovar både för dess invånare och för dess besökare
stora upplevelser. Trots att stadens ekonomi just nu belastas av
bland annat omfattande skolinvesteringar, bör planeringen av
kommande investeringar inte läggas på is.

 Två byggnader som är livsviktiga för kultur- och
fritidsverksamheten i Lovisa, huvudbiblioteket och idrottshallen,
är förlorade på grund av inneluftsproblem. Verksamheten i
idrottshallen torde ännu några år fortsätta tack vare grundliga
renoveringar, men inte verksamheten i biblioteket.

 Förankringen av stadsstrategin ska vara långsiktigt och
planmässigt. Idrottshallens tomt är ytterst betydande för
stadsbilden i Lovisa, och beslutet om dess användningsändamål
ska fattas genomtänkt innan rivningen av hallen blir akut aktuell. 

 Sålunda föreslår jag att

 Bilaga nr 4.

 man i den kommande ändringen för detaljplan för centrum
gör en reservation för en kombinerad byggnad för bibliotek
och konsertsal. Byggnaden placeras där den nuvarande
idrottshallen finns.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 133 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.
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 ---

NLIN § 161

Beredning: stadsarkitekt Maaria Mäntysaari, tfn 0440 555 403

Under beredning. De nuvarande planerna och de planer som är
under beredning möjliggör offentlig servicebyggande på
centrumområdet så som byggande av bibliotek ock konsertsal.

Ändringen av detaljplan för omgivningen av kvarteret för
busstationen och hälsovårdscentralen som vann laga kraft 2019
skapade ett nytt kvartersområde med centralt läge för offentligt
servicebyggande som lämpar sig för kulturlokaler. På
kvartersområdet kan uppföras en byggnad på 3 100 m2-vy.
Parkeringsplatser för minst 31 fordon av parkeringsbehovet för
AL-2-kvartersområdet kan genomföras i kvartersområdet.
Parkering som betjänar offentlig användning kan även ordnas på
LPA-kvartersområdet bredvid.

I detaljplaneändringen för Drottningstranden som uppgörs för
närvarande har man föreslagit i enlighet med delgeneralplanen ett
omfattande kvartersområde för servicebyggande (P-3). På
kvartersområdet är det möjligt att placera cirka 11 500 m2-vy
byggrätt och ett mycket omfattande parkeringsområde för cirka
240–270 fordon. På P-3-kvartersområdet är det möjligt att
genomföra offentliga eller privata tjänster, så som lokaler för
idrott, kultur, bibliotek, undervisning, bildning eller annan
verksamhet.

Bilaga 109 Motion

Föredragning: direktören för centralen för näringsliv och
infrastruktur Joakim Holmström

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden godkänner svaret för sin
egen del och föreslår för stadsstyrelsen och vidare för
stadsfullmäktige att godkänna svaret och konstatera att motionen
är slutbehandlad. 

 Behandling: Ledamot Hämäläinens tillägg:
Näringslivs- och infrastrukturnämnden godkänner för sin del
svaret på motionen med det tillägg att man i Societetshusets
saneringsprojekt tar i bruk fest-/konsertsalen på 204 m2 och
scenen på 73 m2 före 31.10.2019. Skolornas gymnastiksalar (med
scener) och matsalar möjliggör ordnandet av kultur- och
fritidsevenemang. 
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Näringslivs- och infrastrukturnämnden föreslår till stadsstyrelsen
och vidare till stadsfullmäktige att svaret godkänns med nämnda
tillägg och motionen konstateras vara slutbehandlad.

Beslut: Näringslivs- och infrastrukturnämndens beslut är med det tillägg
som ledamot Hämäläinen föreslog i enlighet med föredragandens
förslag. 

 ---
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Stadsfullmäktige § 27 14.02.2018
Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 162 24.10.2019

Arrendeavtal för fastigheter som staden äger och arrenderar ut, fullmäktigemotion

133/10.04.02/2018

FM § 27
 Ordföranden meddelade att undertecknade fullmäktigeledamöter

före sammanträdet uttryckt önskemål om att få inlämna en så
lydande motion:

 I samband med försäljningen av fastigheten Krouvinmäki har det
kommit fram att det inte funnits ett skriftligt arrendeavtal för
fastigheten och att inget arrende har uppburits sedan den övergått
från Strömfors till Lovisa stad. 

 På grund av detta föreslår vi undertecknade att  

stadsstyrelsen omedelbart granskar att alla utarrenderade
fastigheter som styrelsen förvaltar har skriftliga och tidsenliga
arrendeavtal.

 Bilaga nr 9.

Beslut: Sedan motionen hade lämnats, remitterades den till stadsstyrelsen
för beredning enligt 23 § i stadsfullmäktiges arbetsordning.

 ---

NLIN § 162

Beredning: stadsarkitekt Maaria Mäntysaari, tfn 0440 555 403

Centralen för näringsliv och infrastruktur förvarar och fakturerar
samtliga arrendeavtal som beretts på centralen för näringsliv och
infrastruktur. Stadsplaneringsenheten bereder arrendeavtal för
mark för beslutsfattande. Lokaltjänster bereder hyresavtalen för
byggnader. Centralen för näringsliv och infrastrukturs kansli
fakturerar centralen för näringsliv och infrastrukturs avtal.
Faktureringsuppgifterna för arrendeavtal för mark uppdaterades i
början av hösten 2019. Arrendatorn har ansvaret för att anmäla
ägarbyte.
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Ekonomibyrån har ansvarat för tidigare utvecklingsenhetens
arrendeavtal och faktureringen av dessa. Vi strävar efter att stegvis
överföra dessa avtal till centralen för näringsliv och infrastruktur,
alltefter vi får uppgifterna om dem från stadskanslicentralen.

Bilaga 110 Motion

Föredragning: direktören för centralen för näringsliv och
infrastruktur Joakim Holmström

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden godkänner svaret för sin
egen del och föreslår för stadsstyrelsen och vidare för
stadsfullmäktige att godkänna svaret och konstatera att motionen
är slutbehandlad.

Beslut: Näringslivs- och infrastrukturnämndens beslut är i enlighet med
föredragandens förslag. 

 ---
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Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 163 24.10.2019

Val av elleverantör för tidsperioden 1.1.2020–31.12.2023

725/02.08.00/2019

NLIN § 163

Beredning: projektledningschef Ulf Blomberg, tfn 0440 555 405

Lovisa stadskoncern har begärt att VENI Energia Oy
rekommenderar ett anbud för upphandlingsavtal om köp av el.
Med upphandlingsavtalet avses ett sådant avtal för försäljning av
el där det överenskoms om prismekanism och marginal. Det
slutliga faktureringspriset för elenergi bestäms enligt de fasta
prissättningarna som görs för avtalsperioden.

Bestämning av pris
Priset på elektriciteten bildas av försäljarens marginal och den
gällande konsumtionsprognosen som procentuella andelar av de
gjorda fasta prissättningarna. 

Som referenspris för var och en period används de
systemprodukter (månadsprodukt, kvartalsprodukt och årsprodukt
samt regionprisskillnadsprodukter (EPAD) som motsvarar dessa)
som preciserats på Nasdaq Oslo ASAs terminsmarknader. Priset
bestäms enligt det bästa försäljningsanbudet (best ask) för
regionprisskillnadsprodukten eller terminsprodukten som noterats
på Nasdaq Oslo ASA vid tidpunkten för att man gjort den fasta
prissättningen eller enligt kommission. Enligt kommission ska
man vid görandet av fast prissättning kunna använda antingen
futur- eller forwardprodukter.

Man kan göra en fast prissättning för produkten så länge som
produkten i fråga noteras på Nasdaq Oslo ASA. Priset för
tidsperioden kan även låta bestämmas enligt spot-pris (månatligt
medeltal) antingen helt eller delvis. Priset för en system- eller
regionprisskillnadsprodukt ska kunna göras fast för fem (5)
betalningsposter.

Anbuden som inlämnades inom den utsatta tiden
1. KSS Energia Oy
2. Vasa Elektriska Ab
3. Kervo Energi Ab
4. Imatran Seudun Sähkö Oy
5. Kymmenedalens El Ab
6. Energi Försäljning Finland Ab
7. Oulun Sähkönmyynti Oy
8. Björn Kraft Ab
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9. Borgå Energi Ab
10. Åbo Energi Ab

Samtliga anbudsgivare var lämpliga att lämna in anbud.

Samtliga anbud motsvarade anbudsförfrågan.

Grunder för val
Grunden för val av anbud var vilket anbud som ekonomiskt var
mest fördelaktigt och jämförelse grunden var det förmånligaste
priset. Det var tillåtet att ge alternativa anbud för elektricitet
producerat med fritt produktionssätt/koldioxidneutralt producerad
elektricitet och i anbudsbegäran förbehölls rätten att välja till
leverantör den leverantör som gett det förmånligaste anbudet i
någondera kategorin.

Jämförelsen av priset gjordes i enlighet med det som framfördes i
anbudsbegäran under punkten för kriterierna för
upphandlingsobjektet. Med andra ord bildades marginalen som
användes i jämförelsen av anbudspriserna enligt det följande:
(ENOYR x 0,8) + (spot månadsprodukt/kvartalsprodukt x 0,2).
Kvartals- och månadsproduktens marginaler fick till sin storlek
vara högst lika stora som marginalen för årsprodukten.

De totala prispoängen kalkylerades från jämförelsemarginalen
med den formel som framfördes i anbudsbegäran (det minsta
givna värdet / värdet i anbudet) x maxpoängen. Det förmånligaste
anbudet fick mest poäng.

De ovannämnda grunderna för val framfördes i anbudsbegäran.

Rekommendation av leverantör
VENI Energia Oy:s rekommendation till elleverantör är med fritt
produktionssätt Kymmenedalens El Ab och med koldioxidneutralt
produktionssätt Vasa Elektriska Ab då deras anbud var de
förmånligaste med beaktande av grunderna för val som framförts i
anbudsbegäran.

Delgivning
VENI Energia Oy meddelar företagen som lämnat in anbud.

Bilaga 111  anbudsjämförelse

Föredragning: direktören för centralen för näringsliv och
infrastruktur Joakim Holmström
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Förslag: I och med att det ekonomiska läget för Lovisa stad blivit avsevärt
sämre måste även elektriciteten skaffas för ett så lågt pris som
möjligt. Av denna orsak kan man inte välja det dyrare
koldioxidneutrala produktionssättet. Lovisa stad godkänner
elleverantören Kymmenedalens El Ab enligt VENI Energia Oy:s
rekommendation. Avtalet ingås för elektricitet som producerats
med fritt produktionssätt.

 Behandling: Stadsstyrelsens ordförande anmälde jäv och närvar inte vid
behandlingen. 

Beslut: Näringslivs- och infrastrukturnämndens beslut är i enlighet med
föredragandens förslag. 

 ---
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Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 164 24.10.2019

Ekonomiöversikt

NLIN § 164

Beredning: ekonomiplanerare Eija Henriksson, tfn 040 779 0428

Näringslivs- och infrastrukturcentralens månadsrapport för tiden
1.1.–17.10.2019.

Bilaga 112

Föredragning: direktören för centralen för näringsliv och
infrastruktur Joakim Holmström

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden antecknar
månadsrapporten för kännedom.

Beslut: Näringslivs- och infrastrukturnämnden antecknade
månadsrapporten för kännedom.

 ---
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Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 165 24.10.2019

Tjänsteinnehavarbeslut

NLIN § 165

Beredning: lokalchef Antti Kinnunen, tfn 0440 555 412,
markanvändningsingenjör Tero Taivassalo, tfn 040 182 8549 och
fastighetsingenjör Toni Sepperi, tfn 0440 555 421.

Lokalchefens tjänsteinnehavarbeslut:
– § 10; Hyrning av bastun i Strömfors bruk (Dnr
679/02.08.00/2019). Bastun i Strömfors bruk hyrs till Strömfors
Hyvinvointi Wellness till priset 765 euro (mvs 0 %) i månaden. 
– § 11; Val av projektplanerare, välfärdshallen 
(Dnr 710/10.03.02/2019). Arkkitehtitoimisto Arcare Oy väljs som
projektplanerare till priset 21 000 euro.
– § 12; Anskaffningsbeslut; Bastu till campingområdet vid
Ekudden (Dnr 711/10.03.02/2019). Bastu anskaffas av Hirsitalot
Lehto Finland Oy till priset 13 967,74 euro (mvs 0 %).
Anskaffningens totalvärde är 25 000 euro. 

Markanvändningsingenjörens tjänsteinnehavarbeslut:
– § 28; Köp av ett outbrutet område, 434-481-1-517 
(Dnr 686/10.00.02/2019) till priset 1 800 euro.
– § 29; Köp av ett outbrutet område, 434-404-3-221-M601 
(Dnr 687/10.00.02/2019) till priset 3 185 euro.
– § 30; Försäljning av ett outbrutet område, 434-416-3-40 
(Dnr 693/10.00.02/2019) till priset 1 100 euro.
– § 31; Förlängande av arrendeavtal för arrendeområdet,
434-5-81-432-V301 (Dnr 697/10.00.02/2019).
– § 32; Försäljning av bostadstomt, 434-473-1-427 
(Dnr 709/10.00.02/2019) till priset 31 494,40 euro.

Fastighetsingenjörens tjänsteinnehavarbeslut:
– § 19; Ändring i adressnumreringen på fastigheten 434-482-14-6,
Pukkeinmäkivägen (Dnr 651/10.02.06/2019).
– § 20; Ändring i adressnumreringen, Kvarnvägen, Haddom
(Dnr 681/10.02.06/2019).
– § 21; Ändring i adressnumreringen, Skjutsgränden, Forsby
(Dnr 682/10.02.06/2019).

Föredragning: direktören för centralen för näringsliv och
infrastruktur Joakim Holmström

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden antecknar
tjänsteinnehavarbesluten för kännedom och meddelar att den inte
enligt 92 § i kommunallagen kommer att utöva sin
övertagningsrätt i ärendet.
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Beslut: Näringslivs- och infrastrukturnämnden antecknade
tjänsteinnehavarbesluten för kännedom och meddelade att den inte
enligt 92 § i kommunallagen kommer att utöva sin
övertagningsrätt i ärendet.

 ---
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Näringslivs- och infrastrukturnämnden § 166 24.10.2019

Övriga ärenden

NLIN § 166

Förslag: Näringslivs- och infrastrukturnämnden antecknar för kännedom:
  – Till ledamöterna utdelades svaret på de frågor angående skogar

som ställdes vid sammanträdet 26.9.2019. Man kom överens om
att stadens trädgårdsmästare och landsbygdschef kommer att delta
i nästa möte för att berätta mer om avverkningarna.
– Till ledamöterna presenterades näringslivs- och
infrastrukturcentralens besparingslista.
– Ledamot Mettinen förde fram företagarnas oro i Strömfors över
att man planerar att sälja vissa byggnader i Strömfors bruk.
Företagarföreningen kommer att skicka en skrivelse om ärendet.

Beslut: Näringslivs- och infrastrukturnämnden antecknade för kännedom:
  – Till ledamöterna utdelades svaret på de frågor angående skogar

som ställdes vid sammanträdet 26.9.2019. Man kom överens om
att stadens trädgårdsmästare och landsbygdschef kommer att delta
i nästa möte för att berätta mer om avverkningarna. 
– Till ledamöterna presenterades näringslivs- och
infrastrukturcentralens besparingslista. 
– Ledamot Mettinen förde fram företagarnas oro i Strömfors över
att man planerar att sälja vissa byggnader i Strömfors bruk.
Företagarföreningen kommer att skicka en skrivelse om ärendet.

 ---


